

★109年度陳哲堯教授超音波優秀論文獎★

第一名 Comparison of strain elastography, shear wave elastography, and conventional ultrasound in diagnosing thyroid nodules

Li-Jen Liao, Huan-Wen Chen, Wan-Lun Hsu, Yung-Sheng Chen

廖立人 陳煥文 徐婉倫 陳永盛

J Med Ultrasound 2019;27:26-32

第二名 Cutoff values of acoustic radiation force impulse two-location measurements in different etiologies of liver fibrosis

Tse-Hwa Hsu, Po-Hsiang Tsui, Wan-Ting Yu, Shiu-Feng Huang, Jennifer Tai, Yung-Liang Wan, Dar-In Tai

許彩華 崔博翔 余宛庭 黃秀芬 戴佳虹 萬永亮 戴達英

J Med Ultrasound 2019;27:130-134

第三名 Safety of perfluorobutane (Sonazoid) in characterizing focal liver lesions

Yi-Hong Chou, Ja-Der Liang, Shen-Yung Wang, Shih-Jer Hsu, Jui-Ting Hu, Sien-Sing Yang, Hsin-Kai Wang, Tien-Ying Lee, Chui-Mei Tiu

周宜宏 梁嘉德 王勝永 徐士哲 胡瑞庭 楊賢馨 王信凱
李典穎 刁翠美

J Med Ultrasound 2019;27:81-85

以上由 十位審查委員從本會 2019 年學會雜誌 JMU 原著論文甄選，第一名頒發獎金伍萬元，第二名頒發獎金參萬元，第三名頒發獎金貳萬元，另獎狀各乙面，以資鼓勵。

★2020年度Visiting's Scholarship優勝★

Correlational study of nonalcoholic fatty liver disease diagnosed by ultrasonography with lipid profile and body mass index in adult nepalese population

Umesh P Khanal, Bigyan Paudel, Ghanshyam Gurung, Yong-Sin Hu, Chiung-Wen Kuo
Nepal

J Med Ultrasound 2019;27:19-25

以上由 十位審查委員從本會 2019 年 AFSUMB 會員國投稿 Journal of Medical Ultrasound 論文中，甄選出一名來台訪問學者，並補助費用貳仟元美元。